



2024 年海上丝绸之路国际产学研用合作会议预通知

受教育部和广东省教育厅委托，为推进“海上丝绸之路”国家在物理学领域的产学研用融合发展，发挥华南师范大学物理学领域优势学科资源以及大湾区产业资源的双重优势，我校拟定于 2024 年 11 月 30 日-12 月 2 日在华南师范大学大学城校区举办“2024 年海上丝绸之路国际产学研用合作会议”。本次会议将聚焦光学、粒子物理与原子核物理、凝聚态物理、量子科学与技术、光信息物理与技术等领域关键技术和发展动向，联合开展重大、关键技术攻关，前沿学术研究与产业应用等工作。

我们诚挚地邀请您参加本次会议，开展学术交流！

一、会议地点

华南师范大学广州校区大学城校园理五栋（广东省广州市番禺区大学城外环西路 378 号）

二、会议注册费

本次会议无需注册费用。

三、联系方式

联系人：李聪鹏

联系电话：19876102540

邮 箱：licongpeng@m.scnu.edu.cn

华南师范大学 物理学部

2024 年 10 月 21 日



The 2024 Maritime Silk Road International Conference on the Cooperation and Integration of Industry, Education, Research, and Application (“MSRIC 2024”)

The 2024 Maritime Silk Road International Conference on the Cooperation and Integration of Industry, Education, Research, and Application (“MSRIC 2024”) will be held in [Guangzhou, China](#) during [November 30th to December 2th, 2024](#) to promote the integrated development of industry, university, research and application in the field of physics among "Maritime Silk Road" countries, and take advantages of both the superior physics discipline of South China Normal University and the industrial resources in the Greater Bay Area. The conference will be supervised by the Ministry of Education and organized by Department of Education of Guangdong Province and South China Normal University. MSRIC 2024 will focus on key technologies and development trends in the areas of optics, particle physics and nuclear physics, condensed matter physics, quantum science and technology and optical information physics and technology.

We would be honored if you could accept this invitation to attend the conference.

Date	November 30 th to December 2 th , 2024
Venue	South China Normal University, Higher Education Mega Centre, Guangzhou, China
Registration	There will be no registration fee.
Organizer	Ministry of Education
Co-organizer	Department of Education of Guangdong Province, South China Normal University
Enquiry	Email: licongpeng@m.scnu.edu.cn



▶ **Registration Form**

Please complete the form below and return it to licongpeng@m.scnu.edu.cn for registration.

Title:	Professor <input type="checkbox"/>	Doctor <input type="checkbox"/>	Mr. <input type="checkbox"/>	Ms. <input type="checkbox"/>	Miss <input type="checkbox"/>
First Name:	_____		Last Name:	_____	
Registration Type:	Student <input type="checkbox"/>	Regular <input type="checkbox"/>	__		
Position:	_____				
Affiliation:	_____				
Country/Region:	_____				
Email:	_____				
Phone:	_____				
Postal Address:	_____				